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Hvis I vil afsætte nogle få minutter til at tjekke denne hjemmeside, vil I have en god baggrund for at forstå 
og forhåbentlig politisk følge op få nedennævnte problematikker:

1. Det går rigtig stærkt på dette marked – alene i Kalundborg kommune har jeg fået oplyst, er der i år 
monteret 300 anlæg! Det betyder også, at der er rigtig mange ”lykkeridere” der tilbyder opsætning 
/ salg af solcelleanlæg. Vi vil gerne have et politisk initiativ, således at folk der tilbyder salg og 
montering SKAL have gennemgået en autoriseret uddannelse (der findes en som dels ikke er 
autoriseret, dels ikke tvungen!)

2. Vi ønsker, at der bliver dannet et klageorgan for folk, der har fået noget andet leveret, end det de 
havde forventet. Der findes dd intet. Ombudsmandsinstitutionen vil ikke ind i disse sager, har vi 
forstået, så eneste mulighed for folk er domstolene, der dels er langsommelige og dels dyre. Når 
det drejer sig om solcelleanlæg drejer det sig om investeringer fra 50.000kr – 200.000kr!

3. Vi ønsker, at positivlisten over Invertere gøres offentlig tilgængelig – (vi har fået vores via et godt 
og voksende netværk) og at der på linje med køleskabe, varmepumper m fl skal udarbejdes 
energimærkning, hvor meget energi den enkelte inverter bruger af den producerede strøm for 
overhovedet at fungere. Pt er spredningen mellem 8% og 15%!

Hvis I har brug for flere oplysninger, er vi naturligvis til rådighed. Vi håber I vil kigge på sagen. 
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